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Abstract

        
Twelve full-term newborn infants suffering from high-risk conditions such as asphyxia and convulsions, were examined with polygraphic methods. They were examined between the fourth and 11th day of life. The physiological variables recorded were respiration, ECG, surface EMG, EOG and EEG, and the recordings lasted six hours. The paper write-outs were analysed visually with regard to behavioural state, convulsions, EEG, abnormalities of respiratory and heart rate patterns and eye movements. Two infants had clinical convulsions during state 2 and one during state 3. The relation between behavioural state and convulsions is discussed. One infant with massive necrosis of the hemispheres and who showed sleep-wakefulness cycle and alternation between sleep states is described. The advantages of prolonged polygraphic examinations are discussed.


      
        
Zusammenfassung

        
12 reife neugeborene Risikokinder mit Asphyxie und/oder Krämpfen wurden zwischen ihrem vierten und elften Lebenstag polygraphisch abgeleitet. Die polygraphisch registrierten Variablen waren: Atmung, EKG, Oberflächen-EMG, Elektro-Oculogramm und EEG. Die Ableitungen dauerten 6 Stunden. Die Registrierungen wurden visuell analysiert mit Hinsicht auf: Verhaltenszustand, Krämpfe, abnormale Muster von Atem- und Herzfrequenz und Augenbewegungen. Zwei Kinder zeigten Krämpfe in Verhaltenszustand 2 und ein Kind in Verhaltenszustand 3. Die Relation zwischen Verhaltenszustand und Krämpfen wird diskutiert. Ein Kind mit massiver Hemisphärennekrose zeigte Wechsel zwischen sowohl Schlaf und Wachsein als auch zwischen verschiedenen Schlafzuständen. Die Vorteile der Langzeitpolygraphie werden diskutiert.


      

Keyword

High-risk newborns - Polygraphy - Behavioural states - Convulsions - EEG





















  >
  
  

    
  

  
    
      
        

      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 44.201.69.160
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  